
Zápis komise kultury a mládeže 
 
Číslo jednání: 6/2016 

Datum konání: 22.11.2016 

Předsedající: Božena Beňová 

Přítomní: Barbora Zálohová, Jiří Stibor, Bc. Hana Čížková, Bc. Barbora 

Jelínková, Antonín Wagner, Mgr. Ladislav Stýblo 

Nepřítomní:  

Omluveni: Mgr. Josef Beránek, Mgr. Alžběta Cibochová 

Hosté: Hana Moravcová 

Zapisovatel(ka): Barbora Zálohová 

 

 

 

Zápis 

 

Jednání komise kultury MČ P20 se konalo dne  22.11.2016 od 17 hodin v Divadle Horní 

Počernice. 

 

Předsedkyně komise Božena Beňová přivítala přítomné a seznámila je s hlavním bodem jednání 

komise, kterým bylo připomínkování návrhu Zásad pro poskytování individuální dotace z 

rozpočtu MČ Praha 20. 

Jednání komise dále pokračovalo diskusí ohledně termínů podávání žádostí a uzavírání smluv a 

problémech z toho vyplývajících. Jedná se zejména o akce konané v 1. pololetí roku, kdy 

organizátor akce neví, zda a v jaké výši dotaci obdrží. Žádný konkrétní závěr k tomuto problému 

komise nepřijala. 

 

Hana Čížková informovala o postupu jednání s Vizí 97 a Ateliérem Prof. Bořka Šípka ohledně 

získání Lavičky Václava Havla pro Horní Počernice. Se záměrem a umístěním LVH před 

divadlem všichni přítomní souhlasí. 

 

Starostka Hana Moravcová informovala o odstoupení Amazonu od záměru zřídit v Horních 

Počernicích reklamační centrum. Dále pokračovala volná diskuse, ve které odpovídala na dotazy 

přítomných. 

 

Jednání skončilo v 19.30. 

Příští setkání komise bude 13.12.2016 v 17 hodin UVH.  

 

 

                                       Božena Beňová v.r. 

                                  předsedkyně komise kultury a mládeže 

  

 


